
NUORET PÄÄTTÄJÄT KOKOUS 2/2023

Aika: Torstaina 23.2. klo 17-19.30.

Paikka: Teams-etäyhteys

Osallistuu: Julia Häkkinen, Maria Salomaa, Heidi Pakarinen, Linda Kukkonen tulee linjoille klo 17.45 ja

Anna Wessman (toimisto)

Poissa: Sofia Roos

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa klo 17.06.

2. Vastuualueet

Keskustelimme läpi vastuualueiden (STORY, NAPU, REPE, TAJU) ajankohtaiset asiat läpi.

3. Nettisivutekstit

Keskustelimme NP:n nettisivujen sisällöistä.

4. Liiton terveiset

Anna Wessman esitteli liiton terveiset. Käytiin läpi toimintakertomuksen deadline.

5. Vuoden ratsastusnuoren valinta

Keskusteltiin Vuoden ratsastusnuoren valinnasta. Valinta tehtiin ennakkoon jätettyjen ehdotusten

perusteella. Keskusteltiin myös mahdollisuudesta jakaa Back On Trackin palkinto voittajalle, jonka

Linda Kukkonen lupasi varmistaa.

6. Hevoset-messut

Päivitettiin Hevoset-messujen tilannetta. Linda Kukkonen osallistuu lauantai-illan gaalaan ja tuottaa

sieltä sisältöä liiton Instagramin stooreihin. Sunnuntain tapaamisen aikataulua täsmennettiin.

Hevoset-messujen yhteistapaamiseen osallistuvat Maria Salomaa, Julia Häkkinen, Heidi Pakarinen

sekä Anna Wessman (toimisto).

7. Instagram takeover alueiden nuorisotiimeille

Suunniteltiin tämän vuoden Instagram takeoveria toteutettavaksi alueiden nuorisotiimien kesken.

Näin saadaan alueiden nuorten ääntä myös liiton IG-tilille näkyviin. Instagram takeover toteutetaan

kesäkuussa ti-to välillä, niin että jokaisella tiimillä on käytössään yksi päivä. NP päättää takeoverin

omalla päivällään.

Tiimejä lähestytään tästä erityisesti NAPUn kautta, jonka kokouksessa keskustellaan aiheesta

enemmän.

8. NP:n vuosikello

Käytiin läpi NP:n vuosikelloa, ja kuinka se linkittyy liiton vastuullisuusohjelman painopisteisiin.

Pohdittiin sen julkaisua liiton verkkosivuilla, sekä sitä, millaisessa muodossa se julkaistaisiin.



9. Oppilaitoskiertue

Keskusteltiin mahdollisesta oppilaitoskiertueesta. Oppilaitoskiertueen työnimenä kulkee ‘alan

opiskelijat ratsastusseuratoiminnan voimavaraksi’. Oppilaitoskiertue toteutettaisiin mahdollisesti

elokuun lopussa (tai syyskuun alussa), kun opiskelijat ovat palanneet oppilaitoksiin. Kohderyhmänä

olisi erityisesti ensimmäisen ja toisen vuoden opiskelijat. Keskustelimme sisältö ideoista, joiden

suunnittelua Sofia Roos, Linda Kukkonen ja Anna Wessmanin kanssa jatkavat erillisessä

Teams-kokouksessa.

10. Viestintäasiat

Keskusteltiin ajankohtaisista somenostoista.

11. Muut asiat

Keskusteltiin tulevasta suunnittelukokouksesta Fiskarsissa ja sen käytännön asioista. Anna Wessman

lisäksi esitteli liiton uusia kuvituskuvia, joita on tilattu nyt käyttöön. Keskusteltiin kuinka näistä osan

saisi nuorisotiimeille hyödynnettäväksi omaan toimintaansa.

12. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa klo 19.32.


